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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/23-01/3 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-14 
Rijeka, 27.11.2023. 
 
 

 
ZAPISNIK S 

6. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 
od 27.studenog 2023. godine u 16.00 sati u prostorijama MO, Ružićeva 14 

 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Aleksio Komar, predsjednik VMO 
- Vito Klobas, član VMO 
- Nenad Radanović, član VMO 
- Sandra Ivić, članica VMO 
- Tanja Sokolić, članica VMO 
 
Nakon što je utvrđen kvorum, predsjednik VMO predložio je sljedeći: 

 

  

 
DNEVNI RED 

 

1. Početak mandata Tanje Sokolić umjesto Ivice Vukušića 
2. Izbor zamjenika/zamjenice predsjednika VMO 
3. Komunalni prioriteti za 2024. godinu – konačan prijedlog liste 
4. Organizacija dočeka Djeda Božićnjaka 2024. – informacija 
5. Razno 

 
 
 

AD 1) 
 

           Kako je izvijestio tajnik MO, gđa Tanja Sokolić koja je izabrana u VMO Školjić-Stari 
grad na izborima održanim 12.ožujka 2023. s liste PGS-a i dala mandat u mirovanje, s 
danom 10.11.2023. aktivirala je svoj mandat. Aktivacijom mandata ujedno prestaje mandat 
g. Ivici Vukušiću, imenovan s liste PGS-a kao zamjena Tanji Sokolić. 
         Potpisivanjem svečane izjave gđi Sokolić započeo je mandat. 
 
AD 2) 
 
         Obzirom da je g. Ivica Vukušić obnašao funkciju zamjenika predsjednika VMO, 
temeljem Poslovnika o radu VMO pristupilo se izboru novog zamjenika predsjednika. 
        Javnim glasovanjem, glasom svih članova VMO za zamjenika predsjednika izabran je 

g. Vito Klobas. 
 
 
 
 
 
 



  

AD 3) 
 
          Sukladno zaključcima s prethodne sjednice i po izvršenim terenskim konzultacijama, 
kao i dodatnim konzultacijama između članova VMO, te s nadležnim o Odsjeku zajedničkih 
komunalnih djelatnosti i u okviru raspoloživih sredstava za realizaciju malih komunalnih 
akcija u 2024. godini, VMO je jednoglasno usvojilo pregled komunalnih prioriteta za 2024. 
godinu: 
 

Prijedlog

redni

broj

NAZIV Nadležnost Plan 2024. Komentar

MO - 29
MO ŠKOLJIĆ - STARI GRAD

UKUPNO:
MO 15.949,00 MO

3
Proširenje rampe za invalide s parkirališta Školjić-otok prema 

Ulici Školjić s postavom rukohvata
R+ 2.300,00

6

Elaborat izvedbe pješačkog prijelaza u termoplastici u Ulici 

Žrtava fašizma na raskrižju sa Alda Colonnella i Agatićevom 

ulicom

SP 400,00

6

Elaborat privremene regulacije prometa za vrijeme izvedbe 

pješačkog prijelaza u termoplastici u Ulici Žrtava fašizma na 

raskrižju sa Alda Colonnella i Agatićevom ulicom

SP 300,00

6

Realizacija izvedbe pješačkog prijelaza u termoplastici u u 

Ulici Žrtava fašizma na raskrižju sa Alda Colonnella i 

Agatićevom ulicom

SP 4.300,00

8
Sadnja stabla na zelenoj površini uz Riječinu u Ulici Školjić 

istočno od kućnog broja 1B
ZKD 300,00

13
Sadnja penjačica uz stupove sjenice u Stem parku na 

Klobučarićevom trgu
ZKD 200,00

19
Djelomična sanacija kolnika u Vodovodnoj Ulici od kućnog 

broja 23a do kućnog broja 39 
R+ 6.449,00 Izmijenjen iznos i naziv stavke u dogovoru s Matić

19 Dopuna prometne signalizacije u Vodovodnoj ulici SP 1.000,00 Stavka dodana u dogovoru s Kirasić

20
Postava montažnog metalnog stepeništa u funkciji prilaza na 

postojeću zelenu površinu u Ulici Školjić sjeveroistočno od 

kućnog broja 11a.

ZKD 700,00 U dogovoru s Čobić

 
 
Također je zaključeno da će se od strane VMO u 2024. godini inzistirati na kvalitetnijoj 
analizi odbijenog prijedloga postave ograde na zidić u ulici Školjić, uključujući u to sve 
dionike. 
 
AD 4) 
 
          Tajnik MO izvjestio je Vijeće da pripreme programa dočeka Djeda Božićnjaka teku 
prema planu i utvrđenom hodogramu. Do dana održavanja sjednice prijavljeno je 22 
predškolaca, a očekuje se još pokoja prijava. S Gradom Rijekom – Upravnim odjelom za 
poduzetništvo dogovoreno je korištenje prostora RiHub-a, a postignuti su i preliminarni 
dogovori s g. Davorom Tomićem koji bi bio izvođač animacijskog dijela programa i Djed 
Božićnjak. Po zaključenju prijava preostaje nabava poklon paketa. 
 
Ad 5) 
 
        Pod točkom razno predsjednik VMO informirao je Vijeće kako je stupio u neposredni 
kontakt s g. Draganom Rukavinom iz tvrtke AMEC Rijekatekstil koja je vlasnik zgrade 
(Tommy, ex Saipem) i dijala okoliša u ulici Alda Collonnela i dvorišta iza zgrada Titov trg 8 i 
10, sa zahtjevom da tvrtka pristupi ili osigura orezivanje drvoreda i drugog bilja, čišćenju 
kamenih ploča ispred Tommy.a, kao i betonskih vaza obzirom da situacija u ovom dijelu 
ulice i za stanare i za prolaznike postaje sve gora i gora. Kontakti jesu uspostavljeni, a sad 
preostaje da inzistiramo na rješavanju ovih pitanja. 
 
      Nadovezavši se na prethodno, vijećnica Sandra Ivić predložila je da Vijeće iznova 
aktualizira obvezu Grada za upis komunalne infrastrukture (učinjeno kao inicijativa u 
prethodnom sazivu) u svoje vlasništvo i/ili posjed svugdje gdje je to potrebno i zakonski 
utemeljeno. Podsjetila je na izjavu pročelnice Malnar kako će Grad i krenuti u takve 
postupke i to prvenstveno od centra grada prema rubnim dijelovima, ali čini se da ništa nije 
učinjeno. Gubitak nekadašnje javne (gradske) zelene površine kod „Socijalnog“ i pretvaranje 
iste u privatno parkiralište pokazuje nužnost aktivnijeg ulaska Grada u zaštitu imvine u javnoj 
uporabi. 
       Vijeće se složilo s prijedlogom gđe Ivić.  
 
 



  

 
Kako nije bilo daljnjih operativnih zaključaka, predsjednik VMO je u 18 sati zaključio 
sjednicu. 
 
 
Zapisničar: 
Robert Baus 
 
                                                                             

 
 
 

                   Predsjednik VMO  
 
                                                                              Aleksio Komar 
 

 


